

# PRESS RELEASE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS



CANADA

# COMMUNIQUÉ

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

o. 74

FOR IMMEDIATE RELEASE  
DECEMBER 23, 1966

## CONTRIBUTION TO U.N. EDUCATION PROGRAMME FOR SOUTH AFRICANS

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced on December 23 that the Canadian Government has decided to contribute, subject to parliamentary approval, \$25,000 to the United Nations programme for the education and training abroad of South Africans.

The programme is primarily designed to provide educational opportunities abroad for the African and coloured inhabitants of South Africa. Under this programme, which was established according to a resolution adopted by the Security Council in June 1964, grants are being provided for studies in law, teaching, medicine, nursing, hospital administration, accountancy, bookkeeping and physical and social sciences.

- 30 -

o. 74

POUR PUBLICATION IMMEDIATE  
LE 23 DECEMBRE 1966

## CONTRIBUTION AU PROGRAMME D'EDUCATION DE L'ONU POUR LES SUD-AFRICAINS

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annoncé le 23 décembre que le gouvernement canadien avait décidé de contribuer, sous réserve de l'approbation du Parlement, la somme de \$25,000 au programme des Nations Unies pour l'éducation et la formation des Sud-africains à l'étranger.

Le Programme a pour premier objet de fournir aux Africains et aux gens de couleur du Sud-africain l'occasion de s'instruire. Ce programme, établi d'après une résolution adoptée en juin 1964 par le Conseil de sécurité, prévoit des subventions pour des études en droit, en pédagogie, en médecine, en science infirmière, en administration d'hôpitaux, en comptabilité, en tenue de livres et en sciences physiques et sociales.

- 30 -